

## Protokoll från styrelsemöte F05–HT16

Styrelserummet, kl. 12.15 onsdagen den 28 september 2016

### § 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

### § 2 Närvaro

**Joost Kranenborg**  
**Oskar Linander**  
**Lovisa Svensson**  
**Ivar Vänglund**  
**Christine Sjölander**  
**Alexandra Sjösten**  
**Felix Agner**

**Victor Lantz**  
**Sofie Hellmark**  
Linnea Rosenbecker  
Jacob Adamowicz  
Petter Karlow Herzog  
Jakob Navrozidis  
Karin Odin

Johanna Engman  
Elin Gustafsson  
Rasmus Stålberg  
Samuel Lundberg  
Linus Blomgren

### § 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

### § 4 Val av justerare

Sanningsminister Alexandra Sjösten utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

### § 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

*att* godkänna dagordningen som den låg.

### § 6 Meddelanden

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att valet för höstterminsmötet skulle öppna den 3 oktober kl. 12.00.

Utbildningsminister Christine Sjölander meddelade att hon skickat ut en undersökning om e-lärandeplattformar som hon uppmanade alla att fylla i.

Kassör Ivar Vänglund meddelade att det var ekonomimöte på lunchen den 29 oktober. Vänglund uppmanade alla att ge honom eller respektive bokförare alla betalningar som finns så att rapporterna blir så korrekta som möjligt. Vänglund meddelade också att lunchSMURF nu var satt till 4 oktober.

Vice ordförande Oskar Linander meddelade att alla utskott skulle skriva en fråga till lunchSMURF.

Sanningsminister Alexandra Sjösten meddelade att arbetsgruppen Tack och arbetskostnader skulle ha informationsmöte på lunchen den 11 oktober. De ville ha in många synpunkter utifrån så att de kunde lägga fram en bra proposition till höstterminsmötet.

## § 7 Utskottsrapporter

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att många hade skickat in sina utskottsrapporter till honom. Samtliga närvarande utskottsordförande gick muntligt igenom sin utskottsrapport. Kranenborg meddelade kärnstyrelsens utskottsrapport:

*Kärnstyrelsen har denna period jobbat mycket med verksamhetsplanen. Vi har fördelat arbetsuppgifter emellan oss och även med några andra i styrelsen. Exempel på detta är likabehandlingsdokumenten som ska uppdateras, samt att nyttan av samarbetet SaFt undersöks. Kärnstyrelsen har även förberett inför diskussionsmöten och höstterminsmötet. Detta inkluderar också att förbereda för styrelsereformen. Andra saker som främst vice Ordföranden har sysslat med är att styrelsekavajerna är hämtade samt att arbetet med studiecirkel har startats upp. En till stor sak är att förberedelser inför den nya verksamhetsplanen har börjat lite smått samt att den nya budgeten har börjat arbetas med. Detta mest av kassörsutskottet.*

Resterande utskottsrapporter finns som bilaga till protokollet.

## § 8 Budgetavsteg på parkeringsavgift

Kassör Ivar Vänglund meddelade att en faktura för parkeringstillståndet för F-bilen har kommit och det verkliga priset var 2\*780 kr istället för budgeterade 1430 kr. Ett översteg på 130 kr borde således göras och till nästa år skulle budgeten behöva korrigeras.

Styrelsen beslutade

*att* godkänna budgetöversteg på 130 kr för budgetposten övriga personbilskostnader för BIL1.

## § 9 Utvärdering av valprocessen för fös

Överför Felix Agner meddelade att det i styrelsens verksamhetsplan stod att styrelsen skall under året utvärdera valprocessen för Föset. Nuvarande Fös kände sig manade att göra detta. Agner föreslog att tillsätta en arbetsgrupp bestående av 2-3 stycken från riddarna, max 2 stycken från antiken, max 2 stycken pirater samt max 2 stycken vikingar och 1-2 stycken valberedningsledamoter för att diskutera och arbeta med frågan. Elin Gustafsson trodde att det kunde bli problematiskt att arbeta i en så stor grupp. Styrelsen var överlag positiva till idén.

## § 10 KvällsSMURF

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att styrelsen behövde planera inför kvällsSMURF. Kranenborg tyckte att den tidigare idén att hålla pub blev för svår att genomföra. Styrelsen skulle behöva diskutera kvällsSMURF mer och var överens om att göra det i Slack.

§ 11 Ämnen till visionära mötet

Ordförande Joost Kranenborg efterfrågade ämnen att diskutera till det visionära mötet.

Överfös Felix Agner föreslog att diskutera det faktum att Föset nu var ett utskott som sysslar lite med samma sak som många andra utskott. Är det möjligt att lägga vissa saker från Fösets ansvarsområden på andra utskott istället?

Kassör Ivar Vänglund föreslog att prata om hur marknadsföring bedrivs på F-sektionen. Ska marknadsföring fortsätta vara centralicerad i sanningsministeriet eller bör det var upp till varje utskott att ansvara för sin marknadsföring?

§ 12 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F02-HT13	Café/Hilbertrumskorridoren	Johan Andersson	F08-HT16
F13-VT15	Byggandet av portabel boombox	Petter Karlow Herzog	F05-HT16
F01-HT15	Arbetsgrupp för nya SK	Linus Blomgren	F05-HT16
F12-VT16	Tack och arbetskostnader	Joost Kranenborg	F06-HT16
F13-VT16	Caféets ekonomi	Sofie Hellmark	F06-HT16
F17-VT16	Budgetstruktur	Ivar Vänglund	F06-HT16

**Byggandet av protabel boombox:** Petter Karlow Herzog meddelade att boomboxarna har fungerat bra under hela nollningen och var i stort sett klara. Dock har ljudvolymen varit lite låg vilket kunde bero på att batterierna inte var tillräckligt starka. Boomboxarna skulle därför in på en batterikontroll.

Styrelsen beslutade

*att* flytta redovisningsdatum till F09-HT16.

**Arbetsgrupp för nya SK:** Linus Blomgren meddelade att arbetsgruppen för SK har uppnått sitt mål med att flytta styrelsens verksamhet till nya styrelserummet. Då många från arbetsgruppen inte längre ingick i styrelsen önskade de bli entledigade från arbetsgruppen.

Styrelsen beslutade

*att* entlediga alla medlemmar i Arbetsgrupp för nya SK

*att* tillsätta Prylmästare Karl Tengelin som sammankallande för Arbetsgrupp för nya SK

*att* tillsätta Joost Kranenborg, Lovisa Svensson, Oskar Linander och David Wessman i Arbetsgrupp för nya SK

*att* flytta redovisningsdatum till F09-HT16.

§ 13 Övrigt

Kassör Ivar Vänglund meddelade att han behövde kontouppgifter till samtliga Hilbert Älgstipendiater. Vice Ordförande Linander meddelade att han skulle skicka ut en enkät för detta.

Linus Blomgren ville gärna informera om jubiléet men styrelsen bad honom återkomma nästa möte då det var ont om tid samma dag.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 5 oktober kl. 12.15 i styrelserummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

*I sektionsstyrelsens tjänst,*

---

Joost Kranenborg  
*Ordförande*

---

Lovisa Svensson  
*Sekreterare*

---

Alexandra Sjösten  
*Justerare*

## Näringslivsutskottet HT16 LP1

### Nollning

Under nollningen har FNU drabbats av en hel del frånvaro och inte lyckats göra allt vi planerat. Sektionssafarit gick bra trots en man på plats och vi har fått en del positiv respons från det.

### FARAD

Farad har fått en projektledare och det försöker nu rekryteras en projektgrupp. Det verkar ha byggts upp ett intresse för mässan och förhoppningsvis får gruppen en bra start med deras arbete.

### Övrigt

Inväntar bekräftelse från kåren angående studiekvällen med Eon som tänkte hållas under inläsningsveckan LP1. Några mailutskick har gjorts och kommer göras framöver. Borden har hyrts ut till brandsektionen. Med en avgående vice och två F3:or som kämpar med atom och kärn är det lite trevande för tillfället. Jag och ledamot Björn gjorde nyligen ett ryck och tog upp kontakten med ett gäng företag.

## Hilbert Café

### Vad vi har gjort

Läsperioden inleddes med storstädning av caféet samt kick-off och utbildning med nya nyckelpigor.

Vi bakade hundratals småkakor som nu nästan sålt slut. Baka är något vi planderar att fortsätta göra och försöka få lite hjälp med i framtiden.

Nyckelpigorna har skött sig bra, och nu efter en inlärningsperiod flyter allt på strålande. Första veckorna var lite jobbiga då det var både mycket mackor att göra och mycket nytt för både nyckelpigor och jobbare, detta gjorde att vi cafémästare fick hjälpa till en del.

Förra veckan hade vi utskottsmöte där kollade hur det går för alla, utvärderade menyerna, såg till att alla mår bra m.m.

Vi har försökt ändra inställningen till tacket - så att det inte blir att folk plockar på sig mer än vad de kan äta.

I början av läsperioden hade vi möte med vår kontakt på Svensk Cater för att uppdatera rabatter.

### Catering

I våras sa vi att vi ville satsa mer på catering, vilket är något jag tycker vi lyckats med.

Sammanlagt har vi hittills caterat 707 ciabattas vid nio tillfällen: tre gånger till Föset á 125 ciabattas, en gång till M-phos á 117 ciabattas, tre gånger till A-phos á 60 ciabattas, en gång till Lundapyros á 25 ciabattas samt en gång till Spago Nanomedical á 10 ciabattas.

Jag och Linnea har kletat mackorna vid alla tillfällen utom ett då vi la in ett extra jobbpass. Det har funkade bra och alla kunder verkar mycket nöjda.

För att sprida vår fina logga och marknadsföra köpte vi in 2000 klistermärken för totalt 1932 kr av de 2000 kr som avsattes ur styrelsen disponibelt. Dessa har använts flitigt under samtliga cateringar.

### Lite annat..

Förverkligandet av kaffeklippkort är på gång!

Propparna i caféet har gått mycket under de senaste veckorna, vaktmästaren är väldigt vänlig och hjälper oss då detta händer, men det är svårt när han inte är på plats.

Strömningen av kunder till Hilbert Café har varit hög trots renoveringen av hörsalarna i Mattehuset, kul tycker vi!

## Kassörsutskottet HT16 LP1

### Allmänt kassörande

Vi i utskottet har haft väldigt mycket att göra under hela nollningen. Både med att förbereda kontant-kassor och räkna dessa, hålla produktregistret i iZettle uppdaterat och sen bokföra och ge avstämningar hur utskotten ligger till. Det har varit väldigt mycket pengar i omlopp så jag har försökt se till att kontoavstämningar görs regelbundet så att vi snabbt kan ta reda på ifall det gjorts några märkliga köp eller om kvitton saknas, så att styrelsen har bättre koll på den ekonomiska situationen utifrån budgeten och att vi slipper leta upp fel nästa år.

Kortbetalningar har underlättat mängden kontanter att hålla rätt på och då pengar kommit in mer regelbundet har vi inte behövt flytta pengar från vårt sparkonto lika mycket som tidigare år. Vi har också inte behövt deponera lika mycket som förutspått. Vi har dock insett att tydligare regler och rutiner krävs för iZettle-användandet på sektionen.

### Bokföring

Vi har fått mer synpunkter av revisorerna om många misstag som gjorts i bokföringen tidigt under vår tid i utskottet. Det mesta gick att rätta till mindre smärtfritt men det har på vissa punkter varit oklart mellan oss och revisorerna om vilka misstag som inte får göras med vår bokföring. Lite frekventare uppföljning hade inte varit dåligt.

En situation som vi var tvungna att ta ställning i hur det ska bli tydligast var hur intäkter från iZettle under varje vecka skulle hanteras. För att inte kafémästaren skulle få dra det stora lasset har vi nu ett system att jag antecknar all försäljning varje vecka i ett dokument medan resp. kassör bokför sina saker så ser jag sen till att det stämmer i kontoanalys på Fortnox utifrån datum och summa. Jag lyckades också få vår transaktionskostnad sänkt från 2,75 % till 1,5 %.

### Projekt

Vårt utskott tillsammans med ordförande Joost ingår i en arbetsgrupp för att reda ut strukturen på budgeten för att göra sektionens budget till mer av en rambudget och inte lika detaljstyrd. Vi har haft ett större möte tillsammans med Fredrik men behöver fixa mycket mer innan det är dags för redovisning och att se vart vi ska landa inför Höstterminsmötet.

Det som kommer vara högst på agendan de närmsta veckorna blir att göra det bästa budgetförslaget tillsammans med resten av styrelsen.

### Cash finns!

*Checks, Bucks & Rock 'n' Roll*

# Föset HT16 LP1

## Generellt

Föset har hållt i en nollning som varade 22a augusti t.o.m. 22a september. Denna har fortskridit väldigt smidigt, med ca 200 intagna nollor inräknat byttisar. Flera kul saker hände - som t.ex. att vi hittade en kanot i sjön Sjön.

## Information

Föset har försökt jobba mycket med informationsspridning. Främsta kommunikationsmedlet har varit en envägs sms-grupp som gått ut till alla nollor och faddrar. Via har även aktivt implementerat hemsidan som informationskanal genom att ha nollematrisen med tillhörande eventbeskrivning och eventanmälan där, samt äventyrsuppdrag.

## Biljetter och anmälningar

Föset har jobbat med ett nytt anmälningssystem implementerat på hemsidan för att ta in anmälningar till event. Detta delvis för att dra ner på hetsen kring köer och underlätta i prioritetsköer med mer. I början var detta ett stort kaosmoment men implementerades efter lite arbete ganska effektivt.

Mycket av försäljningen har skett via isettle vilket varit väldigt effektivt när dosorna har fungerat.

## Bosse

I år strukturerades i år konceptet "nykter fadder" upp lite mer, i samarbete med flera andra sektioner. De så kallade MVP eller "most valuable phadder" på andra sektioner kallades på F-sektionen för "Bosse" och fick på förhand anmäla sig som nyktra till event för att sedan bära band på event då de skulle vara lättillgängliga om en spiknykter person behöver tillfrågas om hjälp. Systemet flöt rätt smidigt, förutom att det ibland inte gick att få tillbaks banden efter en kväll på något bra sätt. I regattatåget var de till god hjälp att agera hjälp att hålla koll på folk när vi gick genom Lunds trafik.

## Företagskontakt

Johanna har gjort ett bra jobb med att dra in många företag till lunchföredrag. Dessa verkade ofta väldigt nöjda med kontakten då salarna fylldes av intresserade F:are som dessutom fick en hilbertbaguette på köpet. Detta samarbete med Hilbert Café var väldigt effektivt för Föset.



## Bygguppdrag

I och med att källaren inte varit tillgänglig i år har allt uppdragsbyggande skett framför MH, vilket har gått väldigt bra, mycket tack vare bra väder.

## Vice Kassör med Nollningsansvar

Att föset under nollningen har kunnat avlasta bokföring till en vice kassör har varit ovärderligt. Denna har hanterat all registrering av kvitton och budgetuppdateringar.

# Sanningsministeriet HT16 LP1

## Sanningsspridare

Sanningsspridarna har börjat läsåret väldigt lugnt med en plansch till utomhussittningen. Vi har även uppdaterat styrelseplanschen och diskuterat hur vi vill att den nya bloggen ska se ut. Vi satte även upp ett toalettpapper v.0 med instruktioner och information till de nyanlända.

## Fotografer

Fotograferna har fotat och filmat väldigt mycket under nollningens olika event och börjat arbetet med att lägga upp dessa på hemsidan.

## Arkivet

Planerna om en vernissage lades på is på grund av sommarlov men ska förhoppningsvis återupptas i höst.

## von Tänen

Arbetet med läsårets första von tänen nummer fortlöper enligt planeringen.

## Övrigt

Vecktorn kommer numera ut på både svenska och engelska, svenska som vanligt på söndagar och engelska på mångadag för att ge utrymme till att hinna tjata om det är någon som missat att skicka in på engelska. Vi har även fotat alla sektionens märken för att från vår sida kunna påbörja arbetet för en åebbshopp på hemsidan.

# Utskottsrapport Studierådet

28 september 2016

## Översikt

Under nollningen har vi haft problemlösningmiddagen och pluggkvällarna att bry oss om. Tack vare fösets planering och matfösen har pluggkvällarna gått med minimal ansträngning från vår sida och varit en högst angenäm upplevelse. Till nästa år kan vi förhoppningsvis få mer folk på plats så att vi kan göra med reklam för SR än bara servera mat. Inför problemlösningmiddagen fick vi problem med ugnen, men det löste sig tack vare E-sek och evenemanget verkade mycket uppskattat. Det är definitivt något vi vill fortsätta med.

Utöver nollningsaktiviteter har det under denna period varit mycket med val av externa representanter. Både vi i SR och programledningarna har varit ganska frustrerade på hur lång tid det tagit, men nu ska det vara ganska klart med kåren. Vi har också skrivit ihop ett dokument som skickats ut till kursombuden för att de ska få veta vad som förväntas av dem och vad de får tillbaka som tack.

## Planering

Jag håller på att planera ihop en funktionärsutbildning. Det finns stort intresse inom studierådet för detta. Jag kommer även i början av nästa läsperiod hålla någon form av individuella utvecklingssamtal.

Vi har även dragit igång projekt för att få till LaTeX-workshopar, en för nybörjare och en för mer vana användare, och en pluggkompisbank där målsättningen är att det via hemsidan ska gå och hitta nya personer att plugga med. Vi har också tänkt att försöka få ihop något med MUR innan jul och eventuellt även GLUFS. Detta inleddes lite smått förra hösten, men verkade sedan rinna ut i sanden så förhoppningen är att kunna bygga lite relationer med nat.fack.

Christine Sjölander

*Utbildningsminister 2016/2017*

## Prylmästeriet HT16 LP1

### Nollning

Under nollningen hade vi problemet att vi inte kunde vara i källaren och bygga på grund av ombyggnation, vilket ledde till att bygguppdragen var tvungna att bygga utomhus istället. Det fanns en viss oro att vädret skulle bli ett problem men tack vare bra väder hela nollningen så gick detta utan större svårigheter. Det tillkom dock enstaka problem att förvara de färdiga byggena, något som löstes genom att fråga byggarbetarna i mattehuset om de kunde avara lite av deras utrymmen.

Viss materiel (främst bitsatser och skruv) inhandlades också till bygguppdragen, varav det mesta av förbrukningsvara gick åt. Bortsett från att nollorna inte ville låta bli att såga vid bänkarna runt trädet så skötte de sig mer eller mindre exemplariskt och städningen var om något enklare än vad den varit tidigare år då vi varit nere i källaren.

### Bilen

Bilen Har rullat på bra under nollningen utan några större problem. Innan nollningen började hade vi dock lite problem att batteriet laddade ur sig då lamporna inte verkade gå att stänga av. Men efter att ha laddad upp dem ordentligt i bunkern och sedan varit ute och åkt flitigt så verkar det nu som att det inte är några problem med det längre.

Vi har haft två incidenter hittills denna terminen tyvärr, en gång under campet då bilen råkade köras in i en stolpe så det blev en lite buckla på vänster framdörr. Samt ytterligare en gång då en äldre dam råkade köra på den då sexet var iväg och handlade. Jag och Magnus har börjat kolla på bägge tillfällena för att se vad vi ska göra. Vi tänkte också ta kontakt med försäkringsbolaget så snart som möjligt.

### Hemsida & server

Då vi inte hade några serverproblem under sommaren så har årets nollning kunnat använda hemsidan till fullo. David & Jakob och gänget har jobbat på fantastiskt med både nollningssidan och hemsidan och bland annat skapat ett väldigt hädigt anmälningssystem som har varit till stor hjälp under nollningen. Det har dessutom kommit upp ett prylregister som snart ska vara fullt funktionellt (i nuläget saknas det lite grejer och tanken är att mna ska kunna se vad som är utlånat och inte).

Just nu är det mycket förbättringsarbete som genomförs då kodningen i vissa fall gick väldigt snabbt för att allt skulle hinna bli klart innan nollningen. Dessutom håller spindelmännen på att förbereda allt inför valet som ju snart öppnar.

## Projekt

Målet med denna terminen var att vi skulle få igång lite fler projekt och därför startade pryl ett internt projekt kallat "Retropryl", som visserligen startade redan under förra terminen men som nu kommit ytterligare en liten bit. Förhoppningen är väl att vi ska kunna ta lite bättre tag i det nu när nollningen är över.

## Cykelfixardag

Vi anordnade även en relativt välbesökt cykelfixardag vecka 37 där alla (utom jag..) hade tillfälle att fixa sin cykel. Detta verkade väldigt uppskattat och tanken är väl att vi ska kunna ha minst ytterligare en eller två innan jul. Nu har dessutom både jag och fixarna lite bättre koll på hur allt fungerar så förhoppningsvis så ska nästa cykelfixardag kunna bli lite mer välorganiserad. Vi hade dessutom ambitionen att ha en cykelfixardag tillsammans med maskin men killen på M jag kontaktade innan nollningen hörde tyvärr aldrig av sig igen.

## Övrigt

Har varit en väldigt rolig första period som prylmästare! verkar också som att folk har börjat uttrycka ett visst intresse för att vara med i prylmästeriet redan nu, har fått höra från tre väldigt kompetenta ettor att de gärna hade velat vara med och pilla litegrann. Nu är det bara blivande spindelmän som ska dyka upp också.

# Utskottsrapport HT

Victor Lantz

September 2016

## 1 Nollning

Nollningen rullade på bra för reiseleiteriet. Vi hade bra koll på vad förväntades av oss och vi fick den hjälpen som behövdes. Mina tankar över nollningsaktiviteterna var att RI-brunchen var en riktigt bra idé som borde fortsätta framöver. De saker som var mindre bra var att grejen med att mata reiseleiters gick överstyr i år tycker jag. Det var många som inte gjorde rikiga tolkningar av vad de gillade och istället bara var ute efter att jävlas. Vilket ledde till bl.a. tvångsmatning med ketchup och detta gör ju att det inte är lika kul för dem. Jag tyckte också att det är väldigt tråkigt att busschaufförerna till campet hade en sådan dålig inställning att man inte ens fick sjunga bussånger. Med tanke på att evenemang som tandem fortfarande finns måste det finnas roligare chaufförer. Man borde nog ha en bättre dialog med lägerfösen nästa år. Vinsterna från overallsäljningen var också väldigt hög, jag borde haft bättre koll på detta.

Att idrottsdagen inte låg dagen efter någon krökaktivitet var riktigt bra!

## 2 Planering

Planeringen för älgresan har gått bra bortsett från att skånesdjurpark inte gav rabatt. Vi har fått medel till att subventionera biljettena och den ansvariga satsar på att göra den större än innan genom att få med många fler som åker med. Vilket är kul och att man populariserar denna gamla tradition.

Paintballen är i full gång. Alla viljetterna blev sålda vilket är kul.

Stilig- och mysigvecka är på gång.

Kommer en brunch i instuderingsveckan